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Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Bratislava – Lamač 
Zápisnica 

Mestskej časti Bratislava - Lamač 
25.09.2018 

 
 

 
Prítomní: 7 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Andrej Kovačič,  Ing. Lukáš Baňacký, JUDr. Júlia Ondrišová, Mgr. Marta 
Janyšková, Ing. Gabriela Bizoňová, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Za MÚ: Ing. Peter Šramko - starosta, Ing. Vlastislava Rychtáriková, Mgr. Tomáš Pénzeš, Mgr. Andrea Húšková, Ing. Juraj 
Šterbatý, Blažena Kusá,  
Ospravedlnení: 1 - Mgr. Michaela Kövári Mrázová - prednostka MÚ 
Neprítomní: 0    
Prizvaní hostia: Mestská polícia, JUDr. Peter Šrobár,  
 
Program : 
1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
2. Schválenie programu 
3. Situačná správa mestskej polície za mesiac jún, júl a august 2018 
4. Návrh plánu kontrolnej činnosti miestneho kontrolóra na 2. polrok 2018 
5. Návrh na 2. úpravu rozpočtu v roku 2018 
6. Monitorovacia správa o čerpaní rozpočtu k 30.06.2018 
7. Priebežné vyhodnotenie Plánu verejných obstarávaní, investičných akcií a údržby na rok 2018 
8. Správa o plnení uznesení MZ platných k 25.09.2018 
9. Priebežné hodnotenie úloh ,,Priorít volebného programu pre roky 2015-2018“ 
10. Správa o plnení Akčného plánu PHSR Mestskej časti Bratislava – Lamač 
11. Dopravná situácia v Mestskej časti Bratislava – Lamač 
12. Návrh na poskytnutie účelových finančných dotácií oprávneným subjektom v II. polroku 2018 v zmysle VZN č. 

5/2014 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava - Lamač 
13. Marián Machálik – návrh na odpísanie nevymožiteľných pohľadávok 
14. VITALAND, s.r.o. - úprava zmluvných ustanovení - nájom nebytového priestoru v Dome služieb Lamač (iná 

budova) so súp. č. 1128, Malokarpatské nám. č. 7, pozemok parc. č. 495, k.ú.: Lamač ako dôvod hodný osobitného 
zreteľa 

15. OZ Divadlo pod Hájom – žiadosť o úpravu časov užívania SCL (Nebytový priestor č. 10-81), bytový dom súp. č. 
4671, vchod: Malokarpatské nám. č. 8, parc. č. 481/30, LV č. 3277, k. ú.: Lamač za účelom nácviku divadelných 
predstavení od 02.09.2018 do 30.06.2019 

16. Martin Valko - predĺženie zmluvy o nájme pozemku parc. č. 3435/1, k.ú.: Lamač ako dôvod hodný osobitného 
zreteľa 

17. Michal Raninec - MIRAN - žiadosť o stanovenie doby nájmu pozemku parc. č. 437, k.ú.: Lamač 
18. Materská škola sv. Filipa Neriho – žiadosť o predĺženie doby nájmu nebytových priestorov o výmere 399,2 m² 

v stavbe nachádzajúcej sa na Zlatohorskej ulici č. 18, Bratislava, postavená na pozemku parc. č. 919 o výmere 6726 
m², druh pozemku zastavané plochy a nádvoria, LV č. 1638, k. ú.: Lamač, obec: Bratislava – m. č. Lamač, okres 
Bratislava IV vrátane priľahlého pozemku a žiadosť o zohľadnenie výšky investície v platbách za nájom 

19. ÚPN-Z Zečák 
A. Informácia o stave procesu obstarávania 
B. Rozhodnutie OÚ Bratislava, OSoŽP o posudzovaní strategického dokumentu 

20. Žiadosti o predĺženie nájomných zmlúv obecných bytov v k. ú. Lamač 
A. Zuzana Macháčková - žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy obecného bytu č. 6 nachádzajúceho sa na 3. 
poschodí v polyfunkčnej budove na Heyrovského ul. č. 2,  súp. č. 2046, k. ú.: Lamač, parc. č. 547, LV č. 3866 o 
celkovej výmere 41,80 m² 
B. Martin Hodosi a Jana Sokolová - žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy obecného bytu č. 4 nachádzajúceho 
sa na 3. poschodí v polyfunkčnej budove na Heyrovského ul. č. 2,  súp. č. 2046, k. ú.: Lamač, parc. č. 547, LV č. 
3866 o celkovej výmere 55,50 m²  

21. Martin Šimonič – FUXO – prevod práv a povinností na nového nájomcu – FUXO s.r.o., nebytové priestory 
v objekte Dom služieb Lamač, súp. č. 1128, Malokarpatské námestie č. 7, Bratislava 

22. Bory, a.s. - žiadosť o odkúpenie spoluvlastníckeho podielu k pozemku parc. č. 2761, k.ú.: Lamač ako dôvod hodný 
osobitného zreteľa 

23. AD-Net Slovakia, s.r.o. – ponuka na odkúpenie 24 ks reklamných lavičiek 
24. Návrhy na zriadenie komisií na prešetrenie sťažností a informácia o prijatej petícii 
25. Schválenie predložených dokumentov Základnej školy v Lamači 
26. Schválenie predložených dokumentov Materskej školy v Lamači 
27. Informatívne správy (A. o konsolidovanej výročnej správe za rok 2017, B. o stave príjmov a výdavkov MČ BA - 

Lamač k 31.08.2018, C. o opatrovateľskej službe za 1. polrok 2018, D. o vyúčtovaní letného kúpaliska Lamač za 
rok 2018, E. o časovom harmonograme úlohy prípravy volieb do orgánov samosprávy obcí 2018, F. 
o prevádzkovaní tepelného hospodárstva spoločnosťou BES s.r.o. – aktuálne informácie) 

28. Výstupy z komisií 
29. Rôzne (tento bod bude prerokovaný o 12.00 hod.) 
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30. Interpelácie poslancov 
31. Záver 
 
 
K bodu 1 - Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
 
Starosta otvoril miestne zastupiteľstvo, ospravedlnil prednostku MÚ  a predstavil zastupujúcu Mgr. Andreu Húškovú.  
 
Do návrhovej komisie navrhol: Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. Andrej Kovačič 
Overovatelia: Mgr. Marta Janyšková, JUDr. Júlia Ondrišová 
Zapisovateľka: Blažena Kusá 
Uznesenia: Mgr. Tomáš Pénzeš 
 
O predloženom návrhu dal starosta hlasovať. 
  
Za: 7 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Andrej Kovačič, Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková,  
Ing. Gabriela Bizoňová, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová, 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 0  
 
K bodu 2 - Schválenie programu 
 
Starosta požiadal poslancov o schválenie programu v zmysle zákona. Starosta stiahol Bod 22., nakoľko neboli dodané 
kompletné materiály. Bod 25. je plánovaný na 10,00 hod. a bod 26. bude prerokovaný o 11,50 hod. 
 
Za: 7 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Andrej Kovačič, Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková,  
Ing. Gabriela Bizoňová, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová, 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 0  
 
K bodu 3 - Situačná správa mestskej polície za mesiac jún, júl a august 2018. 
 
Starosta sa spýtal, či má MsP na doplnenie pripomienky. MsP nemala na doplnenie pripomienky. Starosta spomenul 
bezdomovcov zdržiavajúcich na Malokarpatskom námestí pri lavičkách pred obchodom Tesco.   
Poslankyňa Ing. Gabriela Bizoňová informovala o požívaní alkoholu maloletých detí, ktorý im kupujú bezdomovci. Taktiež 
informovala o používaní a distribúcií elektronických cigariet v základnej škole. Navrhla, aby to riešila sociálna komisia.  
Starosta odpovedal, že podnety ktoré sme dostali od občanov boli preposlané mestskej polícii. Deti, ktoré požili alkohol sú 
riešené a predvolané na miestny úrad. Tento rok riešil miestny úrad tri prípady požitia alkoholu maloletých detí. Sú štyri 
lokality v Lamači kde sa zdržiava mládež a to na ul. Studenohorskej 37, za miestnym úradom, na ul. Heyrovského a medzi ul. 
Bakošova – Na Barine.  
MVDr. Pavol Čech sa poďakoval MsP za prácu a súčinnosť. Povedal, že treba razantnejší prístup k opitým ľudom 
zdržiavajúcich sa na Malokarpatskom námestí.  
Ing. Lukáš Baňacký sa vyjadril, že bezdomovci majú trvalý pobyt v Lamači a nie je jednoduché vyriešiť tento problém.  
Taktiež sa poďakoval  MsP a to pánovi  Udičovi a pánovi Matulovi za súčinnosť na Rozálskych hodoch pri incidente, ktorý 
sa odohral v Tescu.  
Ing. Radoslav Olekšák  hovoril o nutnosti fungovania kamerového systému.  
  
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. berie na vedomie  
predložené situačné správy mestskej polície za mesiac jún, júl, august 2018 
- s pripomienkami 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 7 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Andrej Kovačič, Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková,  
Ing. Gabriela Bizoňová, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová, 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
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Ospravedlnení: 0  
 
K bodu 4 – Návrh plánu kontrolnej činnosti miestneho kontrolóra na 2. polrok 2018 
 
Kontrolór miestneho úradu MČ Bratislava – Lamač, Ing. Juraj Šterbatý predložil návrh jednotlivých kontrol na 2. polrok 
2018.  
Do diskusie sa prihlásila poslankyňa Ing. Gabriela Bizoňová, ktorá žiada doplnenie do kontrolnej činnosti  miestneho 
kontrolóra na 2. polrok 2018 do bodu č. 7. - Kontrola procesu verejného obstarávania na predmet zákazky „Rekonštrukcia 
centrálnej zóny – Malokarpatské námestie, 1.etapa“. Poslankyňa žiada doplniť Bod č. 7 o kontrolu samotnej realizácie 
diela pre 1. etapu rekonštrukcie Malokarpatského námestia.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. schvaľuje 
plán kontrolnej činnosti miestneho kontrolóra na 2. polrok 2018 
- s pripomienkami 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 7 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Andrej Kovačič, Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková,  
Ing. Gabriela Bizoňová, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová, 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 0  
 
K bodu 5 – Návrh na 2. úpravu rozpočtu v roku 2018 Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
Mgr. Andrea Húšková v úvodnom slove uviedla, že na základe doterajšieho vývoja príjmov a výdavkov rozpočtu mestskej 
časti Bratislava – Lamač, požiadaviek organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti mestskej časti Bratislava – Lamač (Materská 
škola, Heyrovského 4, Bratislava a Základná škola, Malokarpatské námestie 1, Bratislava), transferov zo štátneho rozpočtu 
a dotácií v rámci  výziev jednotlivých štátnych rezortov, do ktorých sa mestská časť zapojila, predkladáme návrh 2. zmeny 
rozpočtu mestskej časti Bratislava – Lamač v roku 2018.  Bližšie zdôvodnenie zmien je obsiahnuté v samotnom návrhu, ktorý 
je prílohou materiálu.  Návrh na 2. úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava – Lamač na rok 2018 bol zverejnený na 
internetovej stránke mestskej časti a UT od 10.09.2018. Komisie financií podnikateľských aktivít a dopravy odporučila tento 
bod schváliť. 
Do diskusie sa prihlásil Mgr. Ing. Radoslav Olekšák. Poslanec podal pozmeňujúci návrh uznesenia časť B. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
B. schvaľuje 
navýšenie príjmovej časti rozpočtu v položke 111 Daň z príjmov fyzických osôb o sumu 260,- EUR a zohľadnenie tejto sumy 
vo výdavkovej časti rozpočtu navýšením výdavkov o sumu 260,- EUR v Podprograme 10.5.1  
- bez pripomienok 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie pozmeňujúceho návrhu. 
 
Za: 6 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Andrej Kovačič, Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková,  
Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová, 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 - Ing. Gabriela Bizoňová 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 0  
 
A. schvaľuje 
2. úpravu rozpočtu mestskej časti Bratislava – Lamač v roku 2018 
- bez pripomienok 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie.  
 
Za: 6 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Andrej Kovačič, Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková,  
Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová, 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 - Ing. Gabriela Bizoňová 
Nehlasoval: 0 
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Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 0  
 
K bodu 6 – Monitorovacia správa o čerpaní rozpočtu k 30.06.2018 
 
Pani Helena Dékányová uviedla tento bod. Uviedla, že  monitorovacia správa programového rozpočtu MČ Bratislava – 
Lamač bola spracovaná v súlade s § 12 ods. 2 zákona č. 583/2004. Správy o hospodárení Mestskej časti Bratislava – Lamač 
sa predkladajú na rokovanie Miestneho zastupiteľstva MČ dvakrát ročne podľa jednotlivých programov v monitorovacej 
správe k 30.6. a v hodnotiacej správe k 31.12. za príslušný rozpočtový rok (ako záverečný účet).Monitorovanie je zamerané 
najmä na porovnávanie rozpočtovaných výdavkov na plnenie programov so skutočnosťou. Výsledky monitorovania využíva 
MČ na operatívne riešenie zistených nedostatkov. Konštatovala, že jednotlivé programy finančne plnili rozpočet individuálne 
podľa špecifík svojho zamerania. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. berie na vedomie 
monitorovaciu správu o čerpaní rozpočtu k 30.06.2018 
- bez pripomienok 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie.  
 
Za: 6 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Andrej Kovačič, Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková,  
Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová, 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 - Ing. Gabriela Bizoňová 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 0  
 
K bodu 7 – Priebežné vyhodnotenie Plánu verejných obstarávaní, investičných akcií a údržby na rok 2018 
 
Poslanec Ing. Lukáš Baňacký v úvodnom slove informoval o postupoch rekonštrukcie  Malokarpatského námestia : 
V roku 2017 bola spracovaná PD – realizačný projekt pre stavbu „Fontána Malokarpatské námestie“ s jej umiestneným v 
spodnej časti námestia pri soche. S uvedeným projektom sa MČ uchádzala o spolufinancovanie v rámci výzvy BRDS na 
podporu rozvoja vidieka pre rok 2018,  v ktorej bola úspešná a MČ Lamač bola schválená dotácia vo výške 14 000 EUR. V 
roku 2018 bola spracovaná projektová dokumentácia pre ohlásenie stavby, rekonštrukcia CZ - Malokarpatské námestie - 
hlavný zhromažďovací priestor, PD Prípojka vody a vonkajší vodovod pre fontány a PD elektroinštalácie, ktoré boli 
podkladom pre vyhlásenie súťaže na zákazku "Rekonštrukcia CZ - Malokarpatské námestie, hlavný zhromažďovací priestor 
a fontána s vodnou plochou“. Na základe ukončeného VO prebehne zhotovenie diela “Rekonštrukcia centrálnej zóny - 
Malokarpatské námestie, hlavný zhromažďovací priestor a fontána s vodnou plochou“ v termíne 09/2018 - 02/2019  v 
predpokladanej hodnote zákazky 467 926,80 EUR s DPH. Zmluva o dielo so spol. DUVYSTAV s.r.o. bola podpísaná 
17.09.2018. 
 
V priebehu roku 2017 bola zrealizovaná zákazka „Rekonštrukcia centrálnej zóny – Malokarpatské námestie, 1.etapa“, ktorá 
zahŕňala rekonštrukciu hornej časti Malokarpatského námestia  s umiestnením hmlovej fontány. Na základe uznesenia č. 
68/2018/VII zo zasadnutia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava – Lamač zo dňa 26.06.2018 bude zabezpečené 
dovybavenie verejných priestranstiev juhovýchodnej časti Malokarpatského námestia (horná časť) o mestský mobiliár – 
lavičky a smetné koše na triedený odpad, doplnkovú zeleň a exteriérové hodiny na pilieri do konca roku 2018 
v predpokladanej hodnote 38 000 EUR s DPH.  
 
Na realizáciu zákazky „Rekonštrukcia centrálnej zóny – Malokarpatské námestie, 2.etapa“, výmena a oprava fasádnych 
prvkov priestoru kina v rámci dvoch výziev v roku 2017  na predkladanie ponúk nebola predložená ani jedna ponuka, na 
základe čoho, sa v súčasnosti pripravuje opätovne vyhlásenie súťaže v predpokladanej hodnote zákazky 63 736,66 EUR 
s DPH.  
 
V roku 2018 bola spracovaná revízia č.2 a revízia č.3 Architektonickej štúdie Rekonštrukcia Malokarpatského námestia - 
Lamač. V zmysle záverov z prezentácie pre verejnosť k navrhovanému postupu rekonštrukcie námestia, ktorá sa uskutočnila 
dňa 16.08.2018 a odporúčaní Odbornej komisie na posúdenie podnetov verejnosti bude objednaná i revízia č. 4 v súčinnosti s 
autorizovaným krajinným architektom a odborne spôsobilou osobou v odbore vodohospodárstvo. 
 
Poslankyňa Ing. Gabriela Bizoňová sa prihlásila do diskusie. Povedala, že fontána na námestí je zbytočná, deti si musia 
nosiť oblečenie na prezlečenie, lebo sú mokré. Na júnovom zastupiteľstve požadovala, aby sa neschvaľoval úver a aj VO. 
Povedala, že zmluva je podpísaná, obsahuje vizualizáciu č. 1 v súťažných podkladoch. Ak sa zmení vizualizácia a práce, tým 
sa bude navyšovať cena formou dodatku a že je otázne za koľko EUR celé námestie bude stáť.  Jej návrh je  zrušiť zmluvu 
s firmou Duvystav s.r.o., zrušiť verejné obstarávanie, prerokovať celú záležitosť znova s verejnosťou a keď to bude 
prerokované a odsúhlasené verejnosťou, potom môže zastupiteľstvo schváliť nové verejné obstarávanie na ďalšiu etapu. 
Poslankyňa hovorila, že zelená strecha nie je v projekte zakreslená a tým pádom sa navýši suma a zmluva je podpísaná za 
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iných podmienok. Štúdia, ktorá im bola predložená nebola súčasťou zmluvy s Duvystavom s.r.o. a tým nemôže firma 
realizovať tento projekt.  
Poslanec JUDr. Andrej Kovačič povedal, že pripomienky občanov boli zapracované do projektu. Celkovo sa komisia 
zaoberala podnetmi od 26 osôb, ktoré boli vyhodnotené komisiou na zasadnutí dňa 06.09.2018. Poslanec informoval, že 
zelené strechy sa budú robiť v ďalšej etape.  
Poslanec Ing. Lukáš Baňacký informoval poslancov, že pripomienky od občanov z verejného zhromaždenia boli 
podkladom do odbornej komisie. Následne boli zapracované do dovtedy platnej projektovej dokumentácie. Výstup bol 
poslaný dodávateľovi. Stále platí zmluva o dielo. Rekonštrukcia námestia bola medzi volebnými prioritami poslancov.  
Poslanec Mgr. Ing. Radoslav Olekšák sa spýtal, prečo je im predložená iná projektová dokumentácia ako je v materiáloch. 
Chce vysvetlenie etapy 1, 2 a 3. Taktiež sa spýtal, či sa zmení cena zmenou projektu a spýtal sa, prečo sa zmluva podpisovala 
17.9.2018 pred miestnym zastupiteľstvom, ktoré bolo dňa 25.9.2018. 
Ing. arch. Mária Rajecká informovala o postupe ohľadom námestia a to :  

- 16.08.2018 bola prezentácia pre verejnosť (na základe uznesenia z 26.06.2018, ktoré stanovovalo uskutočniť 
prezentáciu v termíne do 15.09.2018) 

- 30.08.2018 – zasielanie pripomienok verejnosti  
- 06.09.2018 – zasadnutie komisie pre vyhodnotenie pripomienok verejnosti 
- 12.09.2018 – zverejnenie vyhodnotenia pripomienok na webe 
- 17.09.2018 – podpis zmluvy  
 

Následne prebehla diskusia. Viď obrazovo zvukový záznam  (http://www.tvba.sk/home/mz-lamac-25-9-2018-/) 01:23 hod.  
Slovo dostal pán Hergot, mal pripomienky k bytom na námestí, k budove pri pošte.  
Pani Boskovičová povedala, že ona je iniciátorka petície k rekonštrukcii námestia a chce, aby sa zapájala verejnosť do 
procesu rekonštrukcie námestia a ľudia chcú, aby sa celý projekt zastavil. 
Pán Džatko povedal, že 300 000 EUR za prvú etapu je strašne veľa. Informoval o odpovedi listu ktorú dostal z MÚ.  
 
Starosta vyhlásil 10 minútovú prestávku. 
 
Poslanec Mgr. Ing. Radoslav Olekšák podal návrh na zmenu uznesenia.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
B. žiada  
starostu zrušiť VO a zmluvu s firmou DUVYSTAV na rekonštrukciu centrálnej zóny Malokarpatské námestie a nezačať 
práce na 2. etape rekonštrukcie Malokarpatského námestia, pripraviť nové VO na základe reálneho projektu upraveného 
podľa pripomienok občanov – revízia č. 3 
- bez pripomienok 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie pozmeňujúceho návrhu uznesenia. 
 
Za: 4 - MVDr. Pavol Čech,   Mgr. Marta Janyšková, Ing. Gabriela Bizoňová, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 3 - JUDr. Andrej Kovačič, Ing. Lukáš Baňacký, JUDr. Júlia Ondrišová 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 0  
 
A. berie na vedomie   
Plán verejných obstarávaní, investičných akcií a údržby na rok 2018  
- s pripomienkami 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie.  
 
Za: 7 - MVDr. Pavol Čech,   Mgr. Marta Janyšková, Ing. Gabriela Bizoňová, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, 
JUDr. Andrej Kovačič, Ing. Lukáš Baňacký, JUDr. Júlia Ondrišová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 0  
 
K bodu 25 – Schválenie predložených dokumentov Základnej školy v Lamači 
 
Pani riaditeľka uviedla ročnú správu Rady školy pri ZŠ za školský rok 2017/2018, Organizačné zabezpečenie školského roka 
2018/2019 pre ZŠ, Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ za školský rok 2017/2018, 
Koncepciu rozvoja ZŠ na roky 2015 - 2018 - vyhodnotenie, Plán kontinuálneho vzdelávania v ZŠ a  Školský vzdelávací 
program ZŠ. Oznámila poslancom MZ, že chýbajú dve triedy v základnej škole nakoľko počet žiakov stúpa.   
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Starosta informoval, že všetky predložené materiály boli prerokované na zasadnutí Komisie pre školstvo a šport dňa 
13.09.2018. Komisia zobrala materiál na vedomie bez pripomienok a odporučila Miestnemu zastupiteľstvu schváliť 
predložené podklady. 
Poslankyňa Ing. Gabriela Bizoňová sa spýtala, či pani riaditeľka vie o distribúcií elektronických cigariet v základnej škole.  
Pani riaditeľka odpovedala, že zatiaľ ju  žiadny rodič neinformoval ani o cigaretách ani o šikane.  
Poslankyňa JUDr. Júlia Ondrišová povedala, že poslankyňa Ing. Gabriela Bizoňová mohla tento problém predložiť na  
rokovanie komisií, na rade školy a oznámiť túto skutočnosť v škole. Viď obrazovo-zvukový záznam 
(http://www.tvba.sk/home/mz-lamac-25-9-2018-/) 01:00 hod.  
Starosta sa poďakoval pani riaditeľke za prácu. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
A.  schvaľuje 
Ročnú správu Rady školy pri ZŠ za školský rok 2017/2018 
- bez pripomienok 
 
B.  schvaľuje 
Organizačné zabezpečenie školského roka 2018/2019 pre ZŠ 
- bez pripomienok 
 
C.  schvaľuje 
Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ za školský rok 2017/2018 
- bez pripomienok 
 
D.  schvaľuje 
Koncepciu rozvoja ZŠ na roky 2015 – 2018 - vyhodnotenie 
- bez pripomienok 
 
E.  schvaľuje 
Plán kontinuálneho vzdelávania v ZŠ 
- bez pripomienok 
 
F.  schvaľuje 
Školský vzdelávací program ZŠ 
- bez pripomienok 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 7 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Andrej Kovačič, Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková,  
Ing. Gabriela Bizoňová, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová, 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 0  
 
K bodu 26 – Schválenie predložených dokumentov Materskej školy v Lamači 
 
Pani riaditeľka MŠ uviedla bod. Materská škola predložila povinne predkladané materiály: Ročnú správu Rady školy pri MŠ 
za školský rok 2017/2018, Organizačné zabezpečenie školského roka 2018/2019 pre MŠ, Správu o výsledkoch 
a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ za školský rok 2017/2018, Koncepciu rozvoja MŠ na roky 2015-2019 - 
vyhodnotenie, Koncepciu rozvoja MŠ na roky 2018-2023, Školský vzdelávací program MŠ a Plán kontinuálneho vzdelávania 
v MŠ. Všetky predložené materiály boli prerokované na zasadnutí Komisie pre školstvo a šport dňa 13.09.2018.  
Komisia zobrala materiál na vedomie bez pripomienok a odporučila Miestnemu zastupiteľstvu schváliť predložené podklady. 
Poslankyňa Ing. Gabriela Bizoňová sa spýtala na postup riešenia voči pani učiteľke Kristíne Kurtínovej vzhľadom na malú 
Katku, ktorú pani učiteľka zatvorila do kumbálu, následne Katka prestala rozprávať a dostala strach zo škôlky, bola preložená 
do inej škôlky. 
Pani riaditeľka povedala, že nebola zatváraná do kumbálu, nakoľko kumbál v škôlke nemajú. Konzultovala s matkou Katky 
túto situáciu, dieťa odišlo zo škôlky na základe posúdenia od psychologičky. Dieťaťu bol odporúčaný kolektív s menej 
deťmi, nakoľko dieťa má individuálne problémy.   
Pani Sitárová potvrdila, že dieťa prešlo do inej škôlky kde dobre napreduje a dúfa, že sa čoskoro do škôlky v Lamači vráti.  
(http://www.tvba.sk/home/mz-lamac-25-9-2018-/) 02:38 hod. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A.  schvaľuje 
Ročnú správu Rady školy pri MŠ za školský rok 2017/2018 
- bez pripomienok 
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B.  schvaľuje 
Organizačné zabezpečenie školského roka 2018/2019 pre MŠ 
- bez pripomienok 
 
C.  schvaľuje 
Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ za školský rok 2017/2018 
- bez pripomienok 
 
D.  schvaľuje 
Koncepciu rozvoja MŠ na roky 2015 – 2019 - vyhodnotenie 
- bez pripomienok 
 
E.  schvaľuje 
Koncepcia rozvoja MŠ na roky 2018-2023 
- bez pripomienok 
 
F.  schvaľuje 
Školský vzdelávací program MŠ 
- bez pripomienok 
 
G.  schvaľuje 
Plán kontinuálneho vzdelávania v MŠ 
- bez pripomienok 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 6 - MVDr. Pavol Čech, JUDr. Andrej Kovačič, Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková,  
Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová, 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 - Ing. Gabriela Bizoňová 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 0  
 
K bodu 29 - Rôzne (tento bod bude prerokovaný o 12.00 hod.) 
 
Pán Magdolen reagoval na rozhodnutie stavebného úradu MČ Bratislava – Lamač vo veci stavebného povolenia zmeny jeho 
stavby. Sťažoval sa na stavebnú komisiu a na desaťmesačnú nečinnosť stavebného úradu. (http://www.tvba.sk/home/mz-
lamac-25-9-2018-/) 02:42 hod. 
Pani Popelková hovorila o stavbe na Vrančovičovej 1, ktorá zasahuje do ich súkromného vlastníctva. Dňa 7.9.2018 sa na 
základe splnomocnenia zúčastnila konania. Na doručenom oznámení jej bolo oznámené, že stavba, ktorá je realizovaná od 
12/2017 bola zastavená mestskou časťou Bratislava – Lamač, nakoľko stavebník nekomunikuje so stavebným úradom.  
Stavebník nedoručil doklad od stavebného vyhotovenia. Spýtala sa poslanca Ing. Lukáša Baňackého, či sa tým zaoberala 
stavebná komisia a aké stanovisko bude vyhotovené k tejto stavbe.  
Taktiež sa spýtala na informáciu ohľadom prístupovej cesty k nehnuteľnostiam nad nemocnicu Rázsochy. Cesta patrí 
magistrátu a ten jej odpísal, že jej nedá povolenie vstupu a nevie ako sa majitelia nehnuteľností dostanú do svojich záhrad. 
Starosta sa ponúkol, že jej pomôže vybaviť povolenie vstupu na magistráte hlavného mesta. Kým to nebude ukončené ako 
stavba, tak sa tam nedá prijať trvalé riešenie. 
Poslanec Ing. Lukáš Baňacký – stavebná komisia nedáva stavebne konanie k dodatočným stavebným povoleniam  ale 
hlavné mesto.  
MČ Bratislava-Lamač rokovala o prístupoch na pozemky s ministerstvom zdravotníctva, aby ľudia ktorí stratili prístup mali 
inú variantu prístupu.   
Pán Hergot sa sťažoval na naštartované autobusy na konečnej zastávke autobusov. Povedal, že zo zákona je povinný MÚ 
urobiť vchod do jeho dvora.  
Pán Boskovič Marián sa spýtal na JPU v lokalite Bory.  
Starosta odpovedal že JPU v lokalite Bory boli zastavené.  
Pani Boskovičová povedala, že na daných pozemkoch sú inžinierske siete na cudzích pozemkoch, pozemkový úrad 
predvoláva vlastníkov pozemkov. Penta si dáva záväzné stanoviská na nemocnicu, plavecký bazén atď.  a nemajú 
vysporiadané pozemky. (http://www.tvba.sk/home/mz-lamac-25-9-2018-/) 03:18 hod.   
Starosta odpovedal, že v danej lokalite kde stavajú nie sú pozastavené JPU. 
Pán Vidošovič sa spýtal ako to, že sa vydáva stavebné povolenie keď nie sú vysporiadané pozemky.  
Pani Kerulová je vlastníčka pozemku na Zečáku. Cesta C1 jej  má zabrať 70 až 80 percent z pozemku, pani Kerulová s tým 
nesúhlasí. Prekvapilo ju, že je v materiáloch dokument o posudzovaní strategického dokumentu. MÚ dával dokument na 
životné prostredie skôr ako dávali majitelia pozemkov pripomienky a to do 31.12.2017.   
Povedala, že im hrozí vyvlastnenie a chce náhradný pozemok na Zečáku. Opýtala sa ako je možné, že územný plán nie je ešte 
schválený a prečo tam už stoja stavby.  
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Starosta odpovedal, že návrh zmeny trasovania C1, ktorý predložil MÚ na magistrát bol zamietnutý. Cesta C1 patrí hlavnému 
mestu.  
Pán Džatko tvrdil, že cestu C1 naplánoval starosta v r. 2005, prešla potom pod hlavné mesto. Ľudom čo zoberú pozemky 
musia  dať náhradné pozemky.  (http://www.tvba.sk/home/mz-lamac-25-9-2018-/) 03:47 hod.   
Pani Stegmannová sa spýtala na výstavbu multifunkčného ihriska na Bakošovej ul., starosta odpovedal, že stavba ihriska 
v tejto lokalite nebude, nakoľko nie sú vysporiadané pozemky. Spomenula zastávky autobusu č.130, miestny rozhlas, žiadala 
aby sa informovalo v rozhlase o zmene úradných hodín na pošte,  spýtala sa, kedy bude funkčný obchodný dom Traslák.  
Povedala, že najlepšie riešenie je vytvoriť miestny úrad starý Lamač a miestny úrad sídlisko, lebo obyvateľov starého 
Lamača nezaujímajú problémy sídliska. Opýtala sa, prečo sa nemôže kopírovať na MÚ, lebo Fuxo otvára o 13.00 hod. a to je 
neskoro. 
Pani Petrášová vystúpila v zastúpení jej vnuka Martina Nováka. Požadovala odpredaj pozemku v lokalite Staré záhrady pre 
svojho vnuka. Žiadosť zdôvodnila tým, že ona odpredala svoj pozemok pánovi Pípovi. Vyjadrila svoju nespokojnosť s tým, 
že celý proces vybavenia žiadosti jej vnuka trvá celé toto volebné obdobie a nebolo doteraz vybavené. Žiada, aby bola 
rovnocenným partnerom pána Pipu a pani Rácovej, ktorý tam stavajú vily a jej vnuk tam chce obyčajný bungalov.  
Navrhuje, aby pracovná čata MČ predmetný pozemok vykosila a ona na vlastné trovy nechá vypracovať geometrický plán, 
spraviť vklad do katastra a následne sa môže spraviť kupnopredajná zmluva. Dodala, že ona chce túto parcelu, lebo je čistá 
bez ťarchy a na susednú parcelu chodila ako 5 ročná.  
(http://www.tvba.sk/home/mz-lamac-25-9-2018-/) 04:00 hod.   
Poslanec Mgr. Ing. Radoslav Olekšák povedal, že je táto situácia divná, lebo v júnovom zastupiteľstve nebol problém 
pripraviť nájomnú zmluvu. Na finančnej komisii a na zastupiteľstve sa táto žiadosť o prenájom pozemku vnuka pani 
Petrášovej  stiahla, lebo sa mala pripraviť verejná obchodná súťaž na predaj  .  
Poslanec MVDr. Pavol Čech povedal, že je mu z toho ťažko a bol by takisto nahnevaný ako je ona a chce jej pomôcť. Žiada 
zvolať mimoriadne zastupiteľstvo s jediným bodom - schválenie predaja predmetného pozemku formou osobitného zreteľa.  
Absolútne ho nezaujíma, či úrad stíha alebo nie, ale sa má  urobiť osobitný zreteľ ako u pána Pípu. Pracovníci úradu sú za to 
platení povedal a spýtal sa ako chce MÚ vyriešiť pani Petrášovú.  
Poslanec Ing. Lukáš Baňacký vyzval poslancov v čom spočíva dôvod osobitného zreteľa. 
Poslanec Mgr. Ing. Radoslav Olekšák odpovedal poslancovi,  že osobitný zreteľ má byť definovaný ako u pani Rácovej.  
Starosta povedal, že to je iný prípad, lebo pán Pípa vlastnil v lokalite pozemok.  
Poslankyňa Ing. Gabriela Bizoňová odpovedala starostovi, že keď chce tak má fantáziu a niečo určite starosta vymyslí.  
Poslankyňa Mgr. Marta Janyšková sa prihlásila do diskusie a povedala, že mala pred rokom problém  zahlasovať za pána 
Pípu. Tvrdila, že vtedy dala MÚ  podmienku že zahlasuje za pána Pípu len  ak bude dostávať pozemok jeden zo starého 
Lamača a jeden z nového Lamača 1:1 a cíti sa oklamaná.  
(http://www.tvba.sk/home/mz-lamac-25-9-2018-/) 04:22 hod.   
Poslankyňa Ing. Gabriela Bizoňová sa opýtala ako je to možné, že stavia haciendu pani Rácová namiesto bungalovu. 
Poslanec Mgr. Ing. Radoslav Olekšák požaduje, aby sa konal štátny stavebný dohľad na stavbu pani Rácovej.  
Pani Sitárová sa spýtala na stavbu na Borinskej ul.. Za nich to rieši právnik. Vyhadzujú všetok nábytok a tehly z okien 
a nemajú stavebné povolenie vykonávať stavebné úpravy. Majú povolenie alebo nemajú, spýtala sa. Okolo areálu stavajú plot 
a oni darovali pozemok na cestu. Má prosbu chce vedieť kedy je termín stavebnej komisie ako účastníka stavebného konania, 
aby sa mohli zúčastniť a boli by informovaní a nemuseli si platiť právnika. . Boli prítomní iba jeden krát. 
Starosta odpovedal pani Sitárovej, že neurobili nič čo je nad rozsah povolenia. Bol tam štátny stavebný dohľad a plot by mal 
byť iba v spodnej časti, nemôžu obmedzovať prístup iným obyvateľom a pôjde na obhliadku osobne.  
Pani Sitárová aj prítomní žiadali, aby bola prítomná na každom zastupiteľstve pani Krajíčková z dôvodu odpovedania na ich 
otázky.  Za štyri roky ani raz neprišla ako požadoval pán Hergot.  
Pani Stegmannová požaduje, aby sa verejné zhromaždenia vyhlasovali v miestnom rozhlase.  
Poslanci schválili túto požiadavku. 
 
Starosta vyhlásil ukončenie miestneho zastupiteľstva.  
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Starosta otvoril  pokračujúce zasadnutie neukončeného miestneho zastupiteľstva MČ Bratislava – Lamač,  a to v utorok 
dňa 02. októbra 2018 o 09.00 h. 
 
Starosta ospravedlnil poslanca JUDr. Andreja Kovačiča a poslankyňu  JUDr. Júliu Ondrišovú. 
 
Do návrhovej komisie zvolil poslanca Ing. Lukáša Baňackého namiesto poslanca JUDr. Andreja Kovačiča a za overovateľa 
zápisnice poslanca  MVDr. Pavla Čecha. 
 
Za: 4 - MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 1- Ing. Gabriela Bizoňová 
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
K bodu 8 - Správa o plnení uznesení MZ platných k 25.09.2018 
 
Na základe aktuálneho stavu plnenia úloh, ktoré súvisia s platnými uzneseniami MZ mestskej časti Bratislava - Lamač 
uviedla prednostka MÚ aktuálny stav plnenia uznesení s návrhom ďalšieho postupu k dátumu spracovania materiálu t. j. 
19.09.2018. 
 
Bez diskusie.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. berie na vedomie 
správu o plnení uznesení MZ platných k 25.09.2018 
- bez pripomienok 
 
B. berie na vedomie 
splnené uznesenia č. 13/2018/VII, 36/2018/VII, 54/2018/VII, 55/2018/2018 v časti A a C, 56/2018/2018, 62/2018/VII, 
63/2018/VII, 64/2018/VII, 65/2018/VII, 66/2018/VII v časti A, E, 67/2018/VII, 68/2018/VII v časti C, 69/2018/VII, 
70/2018/VII, 71/2018/VII, 72/2018/VII, 73/2018/VII, 75/2018/VII, 76/2018/VII, 77/2018/VII, 78/2018/VII v časti B a D, 
79/2018/VII, 81/2018/VII v časti C, 82/2018/VII, 83/2018/VII 
- bez pripomienok 
 
C. vyraďuje zo sledovania  
uznesenia č. 13/2018/VII, 36/2018/VII, 54/2018/VII, 55/2018/2018 v časti A a C, 56/2018/2018, 62/2018/VII, 63/2018/VII, 
64/2018/VII, 65/2018/VII, 66/2018/VII v časti A, E, 67/2018/VII, 68/2018/VII v časti C, 69/2018/VII, 70/2018/VII, 
71/2018/VII, 72/2018/VII, 73/2018/VII, 75/2018/VII, 76/2018/VII, 77/2018/VII, 78/2018/VII v časti B a D, 79/2018/VII, 
81/2018/VII v časti C, 82/2018/VII, 83/2018/VII 
- bez pripomienok 
 
D. ruší  
uznesenie č. 13/2018/VII 
- bez pripomienok 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 4 - MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1- Ing. Gabriela Bizoňová 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
K bodu 9 - Priebežné hodnotenie úloh ,,Priorít volebného programu pre roky 2015-2018“ 
 
Prednostka MÚ uviedla, že Miestne zastupiteľstvo požiadalo starostu, aby polročne predkladal na zasadnutie miestneho 
zastupiteľstva materiál ohľadne priorít s aktuálnym stavom plnenia, na základe uvedenej skutočnosti poverení zamestnanci 
Miestneho úradu Mestskej časti Bratislava - Lamač spracovali prehľadnú tabuľku priorít volebného programu aj s údajmi 
o vyčlenení finančných prostriedkov z rozpočtu mestskej časti Bratislava - Lamač, formu financovania a aktuálneho stavu 
plnenia konkrétnej priority. Dvanásť priorít vychádza z vízie, poslania a cieľov miestneho zastupiteľstva na roky 2015 až 
2018. 
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Do diskusie sa prihlásila poslankyňa Ing. Gabriela Bizoňová ktorá tvrdila, že nebolo splnených viacero volebných priorít 
poslancov. Viď obrazovo-zvukový záznam  (http://www.tvba.sk/home/mz-lamac-25-9-2018-/#add_comment) 04:52 hod.  
Hovorila, že sa pokračovalo  v rekonštrukcii  Malokarpatského námestia napriek nesúhlasu poslancov, Zečák, Staré záhrady 
a Bory nie sú riešené systémovo a nie sú v prospech občanov. Dopravná situácia je zhoršená, bezdomovectvo taktiež 
zhoršené, centrum pre mládež taktiež nie je stále zriadené.  
Pani Klačanská sa spýtala, prečo sa postupovalo v rekonštrukcii Malokarpatského námestia. Žiada zverejniť na web 
aktuálnu vizualizáciu.  
Starosta povedal, že zmluva bola podpísaná 17.9. 2018 s tým, že boli zapracované požiadavky občanov. 
Firma Duvystav s.r.o. mala zaplatené zálohy a MÚ mal dotáciu na fontánu. Prišiel by MÚ o väčšiu sumu peňazí, bola tam 
nevýhodnosť zrušenia zmluvy.  
Poslanec Mgr. Ing. Radoslav Olekšák povedal, že rekonštrukcia Malokarpatského námestia  bol prvý bod v prioritách. Je 
mu divné, že zmluva bola podpísaná pred  miestnym zastupiteľstvom, podľa poslanca starosta mal podpísať zmluvu až po 
miestnom zastupiteľstve. Od 17.9. 2018 do 25.9.2018 chce vedieť aké náklady mala firma Duvystav s.r.o. s Malokarpatským 
námestím. Podľa poslanca rekonštrukcia by sa nemala robiť počas zimných mesiacov.  
Starosta odpovedal, že náklady firmy Duvystav s.r.o.  budú doručené poslancom. 
Následne prebehla diskusia poslancov. Viď obrazovo-zvukový záznam  (http://www.tvba.sk/home/mz-lamac-25-9-2018-
/#add_comment) 05:08 hod. 
Pani Šubrtová povedala, že nebola informovaná o pokračovaní rekonštrukcie Malokarpatského námestia, taktiež občania.  
Sťažovala sa na nezverejňovanie termínov konania komisíí.  Sťažovala sa na stav detských ihrísk. 
Pani Boskovičová sa spýtala, aký právnik povedal , že MČ príde o veľké peniaze lebo v zmluve sa nepíše nič o sankciách.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. berie na vedomie 
priebežné hodnotenie úloh ,,Priorít volebného programu pre roky 2015-2018“ 
- s pripomienkami 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 3 - MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký,  Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2- Ing. Gabriela Bizoňová, Mgr. Marta Janyšková 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
K bodu 10 – Správa o plnení Akčného plánu PHSR Mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
Prednostka informovala o správe plnenia Akčného plánu PHSR. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. berie na vedomie 
správu o plnení Akčného plánu PHSR Mestskej časti Bratislava - Lamač 
- bez pripomienok 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 4 - MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1- Ing. Gabriela Bizoňová 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
K bodu 11 – Dopravná situácia v Mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
Pani Rychtáriková uviedla bod a informovala, že  požiadavky obyvateľov ohľadom  križovatky Vrančovičova boli 
preposlané na magistrát hlavného mesta.  
Poslankyňa Ing. Gabriela Bizoňová sa spýtala, ako bude doriešená cesta Podháj, fľaky a nejasné označenie na cyklotrase. 
Poslanec Mgr. Ing. Radoslav Olekšák  nie je spokojný s vymaľovaním  cyklotrasy  Podháj, je nevkusné a znemožnilo to 
parkovania autám na oboch stranách. Spomenul list od štátnej tajomníčky ministra dopravy, kde sa jedná o tunel obchvatu. 
Chce posunúť tabuľu katastrálneho  územia aby sa vyriešil problém. Od 15.10. 2018 bude premávať autobus na Bory kvôli 
ranným odberom. Potreba chodníka na Bory. Nesúhlasí s označením zóny 30. Viď obrazovo-zvukový záznam 
(http://www.tvba.sk/home/mz-lamac-25-9-2018-/#add_comment) 05:56 hod.  
Starosta sa poďakoval Dopravnému podniku za súčinnosť. 



11 11 

Poslanec Ing. Lukáš Baňacký informoval o dopravnom genereli, ktorý  bude dopracovaný na základe podnetov od občanov. 
Cyklotrasa Podháj je v kompetencii hlavného mesta.  
Poslankyňa Mgr. Marta Janyšková  by bola najradšej keby bola doktorka v Lamači. Treba hľadať náhradu za pani  
Kolárovú. 
Starosta informoval, že dvaja lekári budú atestovať v novembri tohto roku. VUC má záujem nájsť lekára do Lamača.  
Poslanec Ing. Lukáš Baňacký informoval o stretnutí so spoločnosťou Kollmed.  
Následne prebehla diskusia poslancov a občanov (http://www.tvba.sk/home/mz-lamac-25-9-2018-/#add_comment) 06:03 
hod.  
 
Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. berie na vedomie   
postup MÚ MČ Bratislava- Lamač pri riešení dopravnej situácie v mestskej časti Bratislava - Lamač  
- s pripomienkami 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 5 - MVDr. Pavol Čech, Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela 
Bizoňová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
Prestávka 10 minút 
 
K bodu 12 – Návrh na poskytnutie účelových finančných dotácií oprávneným subjektom v II. polroku 2018 v zmysle 
VZN č. 5/2014 o poskytovaní dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava - Lamač 

Prednostka MÚ informovala o dvoch podaniach žiadostí o dotáciu. Obe spĺňajú podmienky stanovené príslušným VZN.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. schvaľuje 
pridelenie účelových finančných dotácií oprávneným subjektom v zmysle VZN č. 5/2014  na  II. polrok 2018 
 
Sociálne: 
- Jednota dôchodcov Slovenska - Lamač                               1 000,- EUR  
- Domov seniorov Lamač                                                                        500,- EUR 
 
- bez pripomienok   
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 4 - MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1- Ing. Gabriela Bizoňová 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
K bodu 13 – Marián Machálik – návrh na odpísanie nevymožiteľných pohľadávok 
 
Prednostka MÚ informovala,  že z dôvodu opakovaného neplatenia nájomného a úhrad za plnenia poskytované s užívaním 
bytu bol s dlžníkom rozviazaný zmluvný vzťah, pričom výpoveď mu bola doručená dňa 14.04.2014. Dlžník byt však 
neuvoľnil a preto bol dňa 03.02.2016 na základe právoplatného súdneho rozhodnutia vyprataný exekútorom.  
Uznesením Okresného súdu Bratislava IV sp. zn. 9C/77/2016-39 bolo mestskej časti oznámené, že dlžník dňa 02.11.2016 
zomrel a nezanechal žiadny majetok. Z uvedeného dôvodu Uznesením Okresného súd Bratislava IV sp. zn. 65/D/888/2016 
zo dňa 15.03.2017 bolo dedičské konanie zastavené. 
Celková dlžná suma za užívanie bytu činí sumu 5 254,06 EUR. 

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. schvaľuje 
návrh na trvalé upustenie od vymáhania pohľadávky a jej odpísanie z účtovnej evidencie  vedenej voči p. Mariánovi 
Machálikovi, naposledy bytom Bratislava – Lamač, zomrelom dňa  02.11.2016  
- bez pripomienok 
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Starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 5- MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela 
Bizoňová, 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
K bodu 14 – VITALAND, s.r.o. - úprava zmluvných ustanovení - nájom nebytového priestoru v Dome služieb Lamač (iná 
budova) so súp. č. 1128, Malokarpatské nám. č. 7, pozemok parc. č. 495, k.ú.: Lamač ako dôvod hodný osobitného zreteľa 
 
Prednostka MÚ v úvodnom slove informovala o nesúlade pôvodných zmluvných ustanovení so skutočným stavom v časti 
týkajúcej sa celkovej výmery, je žiaduce tento nedostatok odstrániť úpravou príslušných zmluvných ustanovení – zmenou 
výmery zo súčasného stavu 49 m2 na nový stav 41,72 m2. Nájomca mal v období od 01.12.2017 do nadobudnutia účinnosti 
dodatku č. 1 k zmluve o nájme nebytových priestorov predpísanú výšku nájomného 33,19 EUR/m2/rok, od nadobudnutia 
účinnosti dodatku č. 1 k zmluve o nájme nebytových priestorov do súčasnosti, bola cena za predmet nájmu vo výške 40 
EUR/m2/rok. Znížením výmery, ktorá je predmetom nájmu zároveň vzniká nájomcovi nárok na vrátenie alikvotnej časti 
nájomného. Jedným zo spôsobov riešenia uvedenej situácie je započítanie výšky nájomného zaplateného za výmeru 
nebytového priestoru nad rámec skutočného stavu v prospech budúcich platieb za nájomné. 
  
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. schvaľuje 
úpravu zmluvných ustanovení nájomcu - nebytového priestoru v Dome služieb Lamač (iná budova) so súp. č. 1128, 
Malokarpatské nám. č. 7, postavený na pozemku parc. č. 495, k. ú.: Lamač, evidencia na LV č. 1, vedenom katastrálnym 
odborom Okresného úradu Bratislava, v časti týkajúcej sa celkovej výmery zo súčasnej hodnoty: 49 m2 na novú hodnotu: 
41,72 m2 -spoločnosti: VITALAND s.r.o., so sídlom: M. Sch. Trnavského č. 4, 841 01 Bratislava  
- bez pripomienok 
 
B. konštatuje, 
že dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v skutočnosti, že nájomca má uzatvorenú platnú nájomnú zmluvu, avšak 
pasportizáciou priestoru bol zistený nesúlad pôvodných zmluvných ustanovení so skutočným stavom, nájomca má predmet 
nájmu v nájme od novembra 2017, pričom prevádzka zdravej výživy, biopotravín, prírodnej kozmetiky, eko drogérie, 
doplnkového a darčekového tovaru bola v uvedenom priestore zriadená v roku 2013; nájomca dodržiava všetky zmluvné 
podmienky, včas a riadne uhrádza nájomné 
- bez pripomienok 
 
C. žiada  
starostu mestskej časti o uzatvorenie dodatku k existujúcej zmluve o nájme nebytových priestorov s nájomcom, súčasťou 
ktorého bude zmena ustanovenia o celkovej výmere predmetu nájmu a započítanie alikvotnej časti nájomného, ktoré boli 
nájomcom zaplatené naviac z titulu zvýšenej výmery predmetu nájmu stanoveného zmluvou v porovnaní so skutočným 
stavom, v prospech budúcich platieb za nájomné   
- bez pripomienok 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 5 - MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela 
Bizoňová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
K bodu 15 – OZ Divadlo pod Hájom – žiadosť o úpravu časov užívania SCL (Nebytový priestor č. 10-81), bytový dom 
súp. č. 4671, vchod: Malokarpatské nám. č. 8, parc. č. 481/30, LV č. 3277, k. ú.: Lamač za účelom nácviku divadelných 
predstavení od 02.09.2018 do 30.06.2019 
 
Prednostka MÚ uviedla, že nájomca vo svojej žiadosti deklaroval zmeny týkajúce sa len posunu času a nie zmeny rozsahu 
užívania predmetu nájmu. Počet hodín ostáva nezmenený. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 

A. schvaľuje 
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úpravu časov užívania SCL (Nebytového priestoru č. 10-81), bytový dom súp. č. 4671, vchod: Malokarpatské nám. č. 8, parc. 
č. 481/30, LV č. 3277, k. ú.: Lamač za účelom nácviku divadelných predstavení od 02.09.2018 do 30.06.2019, v rozsahu 16 
hodín týždenne,  v znení Zmluvy o nájme nebytových priestorov uzatvorenej dňa 15.08.2018 s Občianskym združením 
Divadlo pod Hájom, Cesta na Klanec 4, 841 03 Bratislava v zastúpení p. Ing. Evy Jíchovej, PhD. 
- bez pripomienok 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 5 - MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela 
Bizoňová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
K bodu 16 – Martin Valko - predĺženie zmluvy o nájme pozemku parc. č. 3435/1, k.ú.: Lamač ako dôvod hodný osobitného 
zreteľa 

 
Mgr. Tomaš Pénzeš informoval o predĺžení zmluvy pána Martina Valka.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. schvaľuje  
predĺženie doby nájmu časti pozemku registra „C“ KN, parc. č. 3435/1, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria, 
o výmere 142 m2, k. ú.: Lamač, obec: Bratislava, mestská časť Lamač, evidencia na LV č. 1, vedený Okresným úradom 
Bratislava, katastrálny odbor, za cenu 2 EUR/m2/rok na dobu určitú – 31.12.2020, na záhradkárske a rekreačné účely, ako 
dôvod hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov - nájomcovi - Martinovi Valkovi, trvale bydliskom: Stanekova č. 3, 841 03 Bratislava 
- bez pripomienok  
 
B. konštatuje,  
že dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v skutočnosti, že nájomná zmluva bola po uskutočnení prevodu práv a povinností 
na nového nájomcu, uzatvorená len na obdobie jedného roka - od 01.01.2018 do 31.12.2018 – na čas nevyhnutný na 
majetkovoprávne usporiadanie časti pozemku, ktorý je predmetom nájmu, avšak v dôsledku neukončenia uvedeného procesu 
v predpokladanom čase a z dôvodu predchádzania stavu vedúceho k užívaniu predmetu nájmu bez právneho titulu, je 
odôvodnené predĺženie doby nájmu; nájomca dodržal všetky zmluvné podmienky, včas a riadne uhrádzal nájomné 
- bez pripomienok  
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 5 - MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela 
Bizoňová 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
K bodu 17 – Michal Raninec - MIRAN - žiadosť o stanovenie doby nájmu pozemku parc. č. 437, k.ú.: Lamač 
 
Mgr. Tomáš Pénzeš informoval v úvodnom slove, že v súťažných podmienkach OVS bola stanovená minimálna cena za 
nájom pozemku, ktorú víťazný uchádzač predložil vo svojich súťažných podkladoch a zároveň nebola špecifikovaná doba 
nájmu pozemku pod predmetnou stavbou a je nevyhnutné, aby ju miestne zastupiteľstvo mestskej časti stanovilo a bolo 
možné so žiadateľom uzatvoriť nájomnú zmluvu. 
Žiadateľ vo svojej žiadosti doručenej mestskej časti dňa 27.08.2018 navrhuje stanoviť dobu nájmu na dobu určitú – 42 rokov. 
Miestny úrad mestskej časti odporúča stanoviť dobu nájmu pozemku pod stavbou v súlade s ústnym odporúčaním audítora 
overujúceho rozpočtové hospodárenie mestskej časti na dobu určitú – 20 rokov.      
Viď obrazovo-zvukový záznam (http://www.tvba.sk/home/mz-lamac-25-9-2018-/#add_comment) 06:42 hod. 
Poslanec Mgr. Ing. Radoslav Olekšák navrhol zapracovať do zmluvy termín zbúrania budovy.  
Poslanec Ing. Lukáš Baňacký navrhol doplniť bod B. Uznesenia. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. schvaľuje 
nájom pozemku registra „C“ KN parc. č. 437, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria o výmere: 379 m2, k. ú.: Lamač, 
obec: Bratislava – m. č. Lamač, okres: Bratislava IV, zapísaného na LV č. 728, vedeného katastrálnym odborom Okresného 
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úradu Bratislava, na dobu určitú do 03.07.2038 žiadateľovi: Michal Raninec – MIRAN, so sídlom: Studenohorská 52, 841 03 
Bratislava 
- s pripomienkou – najneskôr do 2 mesiacov odo dňa uzatvorenia nájomnej zmluvy podať na príslušnom stavebnom úrade 
žiadosť o odstránenie stavby a najneskôr do 2 mesiacov odo dňa nadobudnutia právoplatnosti rozhodnutia o odstránení 
stavby, stavbu odstrániť  
 
B. žiada 
starostu mestskej časti zapracovať do ustanovení nájomnej zmluvy každoročnú valorizáciu výšky nájomného za pozemok 
registra „C“ KN parc. č. 437, druh pozemku: zastavané plochy a nádvoria o výmere: 379 m2, k. ú.: Lamač, obec: Bratislava – 
m. č. Lamač, okres: Bratislava IV, zapísaného na LV č. 728, vedeného katastrálnym odborom Okresného úradu Bratislava 
o percento (%) inflácie oznámené Štatistickým úradom Slovenskej republiky, merané indexom spotrebiteľských cien; prvá 
úprava výšky nájomného sa uplatní za rok 2019; o mieru inflácie bude prepočítané nájomné za predchádzajúci kalendárny 
rok; v prípade ak miera inflácie dosiahne hodnotu nižšiu ako 0 (zápornú hodnotu), výška nájomného sa upravovať nebude 
- bez pripomienok 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie pozmeňujúceho návrhu. 
 
Za: 4 - MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák,  
Proti: 1 - Ing. Gabriela Bizoňová 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie ako celku.  
 
Za: 4 - MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák,  
Proti: 1 - Ing. Gabriela Bizoňová 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
K bodu 18 – Materská škola sv. Filipa Neriho – žiadosť o predĺženie doby nájmu nebytových priestorov o výmere  
399,2 m² v stavbe nachádzajúcej sa na Zlatohorskej ulici č. 18, Bratislava, postavená na pozemku parc. č. 919 o výmere 6726 
m², druh pozemku zastavané plochy a nádvoria, LV č. 1638, k. ú.: Lamač, obec: Bratislava – m. č. Lamač, okres Bratislava 
IV vrátane priľahlého pozemku a žiadosť o zohľadnenie výšky investície v platbách za nájom 
 

Prednostka MÚ v úvodnom slove uviedla, že nakoľko doba nájmu bola v zmysle zmluvy stanovená na dobu určitú, 
a to do 30.06.2019, nájomca žiadosťou obdržanou mestskou časťou Bratislava – Lamač dňa 30.08.2018 požiadal o predĺženie 
doby nájmu o ďalších 13 rokov. Svoju žiadosť nájomca odôvodňuje tým, že v rámci rekonštrukčných prác investoval do 
predmetu nájmu finančné prostriedky v celkovej hodnote približne 17 000,- EUR, pričom v prípade predĺženia doby nájmu 
by bolo možné vykonať aj ďalšie potrebné rekonštrukčné práce. Z dôvodu uskutočnených rekonštrukčných prác taktiež žiada 
o započítanie finančných prostriedkov voči nájomnému. Uskutočnená kontrola zo strany prenajímateľa dňa 31.8.2018 
potvrdila, že na predmete nájmu boli vykonané stavebné úpravy a udržiavacie práce, doplnkové práce a dodávky. Miestny 
úrad mestskej časti Bratislava – Lamač odporúča predĺžiť dobu nájmu do 31.07.2024 pri zachovaní pôvodných podmienok 
zmluvy. Je potrebné upriamiť pozornosť na to, že nájomca dodržal všetky zmluvné podmienky, včas a riadne uhrádzal 
nájomné a má záujem o predĺženie nájmu.    
Mgr. Ing. Radoslav Olekšák povedal, že v komisii financií, podnikateľských aktivít a dopravy členovia navrhli, aby sa 
zaoberali týmto bodom v budúcom období, keď budú mať doložené všetky náležité doklady ohľadom investície a aby to MZ 
následne komplexne posúdilo. Nakoľko je nájomné nízke súhlasí poslanec s tým, aby sa nezapočítali investované finančné 
prostriedky a aby sa doba nájmu predĺžila o jeden rok.  
Komisia pre školstvo a šport odporúča predĺžiť dobu nájmu o 5 rokov a započítať do nájomného sumu 5 000,- EUR.  
Následne prebehla diskusia poslancov. Viď obrazovo-zvukový záznam (http://www.tvba.sk/home/mz-lamac-25-9-2018-/) 
07:00 hod.  
 
Starosta požiadal o hlasovanie poslancov o predĺžení doby nájmu na 5 rokov. Návrh neprešiel. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. schvaľuje 
predĺženie doby nájmu nebytových priestorov o celkovej výmere 399,20 m² v stavbe nachádzajúcej sa na Zlatohorskej ulici  
č. 18, Bratislava, postavená na pozemku parc. č. 919 o celkovej výmere 6726 m², druh pozemku zastavané plochy a nádvoria, 
k. ú. Lamač, obec: Bratislava – m. č. Lamač, okres Bratislava IV, evidencia na liste vlastníctva č. 1638, vedenom Okresným 
úradom Bratislava, katastrálny odbor za cenu 5 EUR/m2/rok na dobu určitú do 31.07.2020, ako dôvod hodný osobitného 
zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov žiadateľovi: 
Materská škola sv. Filipa Neriho, Zlatohorská 18, 841 03 Bratislava v zastúpení p. Ing. Máriou Borovskou  
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- bez pripomienok  
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie.  
 
Za: 5 - MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela 
Bizoňová 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
B. konštatuje,  
že dôvod hodný osobitného zreteľa spočíva v skutočnosti, že žiadateľ je zaradený do siete cirkevných škôl a školských 
zariadení SR, prevádzkuje zariadenie pre deti predškolského veku, organizuje športové a záujmové krúžky pre deti 
predškolského veku a mal predmet nájmu v nájme od júla roku 2014; súčasne dodržal všetky zmluvné podmienky, včas 
a riadne uhrádzal nájomné a má záujem o predĺženie nájmu na dobu 13 rokov    
- bez pripomienok  
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie.  
 
Za: 5 - MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela 
Bizoňová 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
Uznesenie č. 101/2018/VII – NEPRIJATÉ časť C 
 
K bodu 19 – ÚPN-Z Zečák 
 
A. Informácia o stave procesu obstarávania 
 
Ing. Lukáš Baňacký  informoval o procese zisťovacieho konania o posudzovaní vplyvov strategického dokumentu –
„Upraveného návrhu územného plánu zóny Zečák – Bratislava, Lamač“ na životné prostredie, ktoré zabezpečuje Okresný 
úrad Bratislava, Odbor starostlivosti o ŽP v súlade so zákonom NR SR č. 24/2006 Z. z. o posudzovaní vplyvov na životné 
prostredie a o zmene a doplnení niektorých zákonov, ktorý nie je stále ukončený. Bez ukončenia zisťovacieho konania je 
neúčelné pokračovať v procese obstarávania ÚPNZ Zečák, nakoľko výsledok zisťovacieho konania môže výrazne ovplyvniť 
celý proces obstarávania územného plánu zóny. Ing. Lukáš Baňacký  povedal, že majú 26 povolení od jednotlivých inštitúcií 
a chýbalo iba toto jedno.  
Následne prebehla diskusia poslancov. Viď obrazovo-zvukový záznam (http://www.tvba.sk/home/mz-lamac-25-9-2018-/) 
07:16 hod.  
 
B. Rozhodnutie OÚ Bratislava, OSoŽP o posudzovaní strategického dokumentu 
 
Poslanec uviedol, že zo strany Okresného úradu Bratislava predložené okruhy otázok dotknutých orgánov ako špecifické 
požiadavky súvisiace s navrhovaným strategickým dokumentom v oblastiach: 

a) Vodného hospodárstva (zrážkové, povrchové a podzemné vody) 
b) Verejnej zelene, výsadby a pufračných zón 
c) Vykonania analýz a vyhodnotení požiadaviek, pripomienok a odporúčaní doručených k oznámeniu o strategickom 

dokumente 
d) Uskutočnenie inventarizačného prieskumu pre detailnejšie zistenie výskytu chránených druhov rastlín a živočíchov 

s následnými zhodnoteniami a analýzami vrátane pasportizácie drevín. 
 
Najzávažnejšou požiadavkou, ktorú naďalej Okresný úrad požaduje, je uskutočnenie inventarizačného prieskumu pre 
detailnejšie zistenie výskytu chránených druhov rastlín a živočíchov. Rovnako bolo argumentované aj vo vzťahu k tejto 
požiadavke týmito dôvodmi: 
  

- požiadavka je neprimeraná k rozsahu a obsahu územného plánu zóny, nakoľko druhová ochrana sa týka priamo 
investičnej činnosti v územnom konaní; 

- ÚPN-Z Zečák iba spodrobňuje  nadradenú územnoplánovaciu dokumentáciu ÚPN hl. m. SR Bratislavy ZaD 02, 
v ktorom bolo schválené funkčné využitie územia pre funkciu malopodlažná zástavba obytného územia a v časti 
občianska vybavenosť a v rámci posudzovania SEA OÚ nepožadoval posudzovanie vplyvov na ŽP; 

- majetkoprávny stav pozemkov v riešenom území, kde pozemky vo verejnom vlastníctve tvoria len malé percento 
celkových plôch; prevažná väčšina z nich je vo vlastníctve súkromných osôb; 
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- finančná náročnosť, vyplývajúca zo skutočnosti, že predmetom prieskumu by boli plochy o celkovej výmere cca 
75ha; 

- časová náročnosť. 
 
Nakoľko zisťovacie konanie sa nevykonáva podľa zákona  č. 71/1967 Zb. o správnom konaní (správny poriadok), nie je 
možné odvolať sa voči rozhodnutiu Okresného úradu Bratislava v predmetnej veci. Toto rozhodnutie môže byť preskúmané 
súdom. 
Z uvedených dôvodov MČ BA – Lamač ako obstarávateľ ÚPN-Z Zečák podala dňa 30.08.2018 na Okresný úrad Bratislava 
„Sťažnosť na postup odboru starostlivosti o životné prostredie a žiadosť o zjednanie nápravy“, kde zdôvodňuje svoj postoj, 
upozorňuje na nevykonateľnosť niektorých požiadaviek a žiada, aby Okresný úrad Bratislava, odbor starostlivosti o životné 
prostredie, oddelenie ochrany prírody a vybraných zložiek životného prostredia ako príslušný orgán autoremedúrou zmenil 
výrokovú časť rozhodnutia tak, aby návrh strategického dokumentu „Územný plán zóny Zečák, Bratislava - Lamač“ nebol 
posudzovaný podľa zákona č. 24/2006 Z. z. 
Pani Boskovičová sa prihlásila k tomuto bodu viď obrazovo-zvukový záznam (http://www.tvba.sk/home/mz-lamac-25-9-
2018-/) 07:36 hod.  

Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. berie na vedomie   
informáciu o stave procesu obstarávania 
- bez pripomienok 
 
B. berie na vedomie 
Rozhodnutie Okresného úradu Bratislava, odboru starostlivosti o životné prostredie,  o posudzovaní vplyvov na životné 
prostredie strategického dokumentu „Územný plán zóny Zečák, Bratislava – Lamač“, zo dňa 20.06.2018, a stotožňuje sa so 
stanoviskom mestskej časti Bratislava – Lamač  ako obstarávateľom ÚPN-Z Zečák, Bratislava - Lamač prezentovaným v 
„Sťažnosti na postup odboru starostlivosti o životné prostredie a žiadosť o zjednanie nápravy“ zo dňa 28.08.2018  
- bez pripomienok 
 
C. poveruje 
starostu mestskej časti vyzvať príslušné orgány, aby upustili od požiadaviek uvedených v Rozsahu hodnotenia a časového 
harmonogramu, zo dňa 23.08.2018, a umožnili tým schválenie návrhu ÚPN-Z Zečák, Bratislava – Lamač, ako základného 
nástroja územného rozvoja a starostlivosti o životné prostredie 
- bez pripomienok 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 4 - MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák  
Proti: - 0 
Zdržal sa: 1- Ing. Gabriela Bizoňová, 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
K bodu 20 – Žiadosti o predĺženie nájomných zmlúv obecných bytov v k. ú. Lamač 
A. Zuzana Macháčková - žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy obecného bytu č. 6 nachádzajúceho sa na 3. poschodí 
v polyfunkčnej budove na Heyrovského ul. č. 2,  súp. č. 2046, k. ú.: Lamač, parc. č. 547, LV č. 3866 o celkovej výmere 41,80 
m² 
B. Martin Hodosi a Jana Sokolová - žiadosť o predĺženie nájomnej zmluvy obecného bytu č. 4 nachádzajúceho sa na 3. 
poschodí v polyfunkčnej budove na Heyrovského ul. č. 2,  súp. č. 2046, k. ú.: Lamač, parc. č. 547, LV č. 3866 o celkovej 
výmere 55,50 m²  
 
Prednostka MÚ informovala že, komisia pre veci sociálne, zdravotné a bytové odporúčili schváliť obidvom žiadateľom 
predĺženie nájomnej zmluvy o ďalšie tri roky.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. schvaľuje 
nájom obecného bytu č. 6 nachádzajúceho sa na 3. poschodí v polyfunčnej budove na Heyrovského ulici č. 2, súp. č. 2046, 
parc. č. 547, k. ú. Lamač, evidencia na liste vlastníctva č. 3866 vedenom Okresným úradom Bratislava, katastrálny odbor 
o celkovej výmere 41,80 m² za cenu 41 EUR/m²/rok, čo predstavuje ročné nájomné vo výške 1713,80 EUR na dobu určitú do 
07.10.2021, a to Zuzane Macháčkovej, Studenohorská 52, 841 03 Bratislava 
- bez pripomienok 
 
Poslanec Ing. Lukáš Baňacký požiadal poslancov o hlasovanie. 
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Za: 4 - MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák  
Proti: - 0 
Zdržal sa: 1- Ing. Gabriela Bizoňová 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
B. schvaľuje 
nájom obecného bytu č. 4 nachádzajúceho sa na 3. poschodí v polyfunčnej budove na Heyrovského ulici č. 2, súp. č. 2046, 
parc. č. 547, k. ú. Lamač, evidencia na liste vlastníctva        č. 3866 vedenom Okresným úradom Bratislava, katastrálny odbor 
o celkovej výmere 55,50 m² za cenu 41 EUR/m²/rok, čo predstavuje ročné nájomné vo výške 2275,50 EUR na dobu určitú do 
01.10.2021, a to Martinovi Hodosimu, Bakošova 26, 841 03 Bratislava a Jane Sokolovej, Studenohorská 28, 841 03 
Bratislava 
- bez pripomienok 
 
Poslanec Ing. Lukáš Baňacký požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 4 - MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák  
Proti: - 0 
Zdržal sa: 1- Ing. Gabriela Bizoňová 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
K bodu 21 – Martin Šimonič – FUXO – prevod práv a povinností na nového nájomcu – FUXO s.r.o., nebytové priestory 
v objekte Dom 
 
Prednostka MÚ informovala, že v tomto prípade ide o prevod práv a povinností z Martin Šimonič – FUXO na FUXO s.r.o.. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. súhlasí 
s prevodom práv a povinností vyplývajúcich zo Zmluvy o nájme nebytových priestorov zo dňa 08.04.2011 v znení Dodatku 
č. 1 zo dňa 24.07.2011, Dodatku č. 2 zo dňa 04.10.2012 a Dodatku č. 3 zo dňa 28.05.2013 zo súčasného nájomcu Martin 
Šimonič – FUXO so sídlom: Rajtákova 58, 841 03 Bratislava na nového nájomcu FUXO, s.r.o. so sídlom: Rajtákova 
6697/58, 841 03 Bratislava 
- bez pripomienok 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 5 - MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela 
Bizoňová 
Proti: - 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
K bodu 23 – AD-Net Slovakia, s.r.o. – ponuka na odkúpenie 24 ks reklamných lavičiek 
 

Prednostka MÚ v úvodnom slove uviedla, že spoločnosť AD-NET Slovakia, s.r.o. mala uzatvorenú zmluvu 
o nájme pozemkov za účelom umiestnenia 25 kusov reklamných lavičiek s betónovým nosníkom. Sú umiestnené na celom 
území Lamača. Nájomné bolo v zmysle zmluvy stanovené sumou 0,033 EUR/jedna lavička/deň, čo predstavovalo ročné 
nájomné vo výške 302,89 EUR, pričom doba nájmu bola stanovená do 30.10.2017. Z dôvodu uplynutia platnosti zmluvy 
nájomca požiadal o uzavretie novej nájomnej zmluvy. Uznesením č. 157/2017/VII zo zasadnutia MZ MČ Bratislava – Lamač 
zo dňa 19.12.2017 bol nájomcovi schválený prenájom časti pozemkom v k. ú. Lamač za účelom osadenia 24 ks reklamných 
lavičiek za sumu vyplývajúcu z VZN č. 6/2017 o minimálnych cenách za nájom nehnuteľného majetku vo vlastníctve 
mestskej časti Bratislava – Lamač a majetku zvereného jej do správy s účinnosťou od 01.01.2018, čo predstavovalo  
40 EUR/m²/rok, a teda za celý predmet nájmu bolo ročné nájomné stanovené vo výške 960 EUR.  

Nájomca však s návrhom Zmluvy o nájme pozemkov a dohody o vyplatení finančnej náhrady nesúhlasil. Požiadal 
o prehodnotenie navrhnutej sumy. Uznesenie č. 34/2018/VII zo dňa 29.03.2018 nebolo  prijaté, schválená bola len časť D, 
ktorá pojednáva o uzavretí Dohody o vyplatení finančnej náhrady za obdobie, počas ktorého došlo k užívaniu predmetu 
nájmu bez platného právneho titulu, t.j. od 01.11.2017 do dnešného dňa, ktorú žiadateľ do dňa expedovania materiálu 
nepodpísal. V žiadosti o prehodnotenie prenájmu žiada o nájomné vo výške 12,- EUR/1 ks reklamnej lavičky/1 rok a ako 
alternatívu navrhuje, aby mestská časť lavičky odkúpila. V ďalšej komunikácii žiadateľ navrhol odkúpenie reklamných 
lavičiek za 100,- EUR/1 kus, čo predstavuje celkovú sumu 2 400,- EUR/24 ks reklamných lavičiek. 
Návrh poslancov je odstrániť 24 kusov reklamných lavičiek na náklady nájomcu v termíne do 31.10.2018. 
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Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. schvaľuje 
odkúpenie ................. kusov reklamných lavičiek rozmiestnených v k. ú. mestskej časti Bratislava – Lamač od spoločnosti 
AD-Net Slovakia s.r.o., Sládkovičova 7, 811 06 Bratislava v zastúpení konateľa Ing. Ladislava Šindlera za cenu ................. 
EUR/1 kus reklamná lavička 
- s pripomienkami 
- bez pripomienok 
 
Návrh neprešiel, všetci poslanci sa zdržali hlasovania.  
 
Alternatíva 1 
B1. žiada 
starostu uzavrieť so spol. AD-Net Slovakia s.r.o., Sládkovičova 7, 811 06 Bratislava v zastúpení konateľa Ing. Ladislava 
Šindlera dohodu o vyplatení finančnej náhrady za obdobie, počas ktorého došlo k užívaniu častí pozemkov, k. ú. Lamač pod 
24 kusmi reklamných lavičiek bez platného právneho titulu, t.j. od 01.11.2017 do dňa odstránenia reklamných lavičiek, za 
cenu 40 EUR/m²/rok  
- bez pripomienok   
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 5 - MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela 
Bizoňová 
Proti: - 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
Nakoľko sa schválila Alternatíva 1 nebolo potrebné hlasovať za Alternatívu 2. 
 
Alternatíva 2 
B2. schvaľuje 
započítanie celkovej sumy za odkúpenie .............. ks lavičiek za cenu .................. EUR/1 ks reklamnej lavičky voči sume 
finančnej náhrady, ktorú má spol. AD-Net Slovakia s.r.o., Sládkovičova 7, 811 06 Bratislava v zastúpení konateľa Ing. 
Ladislava Šindlera zaplatiť mestskej časti Bratislava – Lamač z dôvodu užívania častí pozemkov, k. ú. Lamač pod 24 kusov 
reklamných lavičiek bez platného právneho titulu 
- s pripomienkami 
- bez pripomienok 
 
C. žiada 
starostu vyzvať spoločnosť AD-Net Slovakia s.r.o., Sládkovičova 7, 811 06 Bratislava na odstránenie 24 kusov reklamných 
lavičiek v termíne do 31.10.2018 
- bez pripomienok 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 5 - MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela 
Bizoňová 
Proti: - 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
K bodu 24 – Návrhy na zriadenie komisií na prešetrenie sťažností a informácia o prijatej petícii 
 
Mgr. Tomáš Pénzeš uviedol bod. Bez diskusie. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. berie na vedomie 
informáciu o prijatej sťažnosti Ing. Ľ. Džatka na poslankyňu Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava – Lamač Ing. 
G. Bizoňovú 
- s pripomienkami 
- bez pripomienok 
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B. zriaďuje 
komisiu na prešetrenie sťažnosti na poslankyňu Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava – Lamač Ing. G. Bizoňovú 
v zložení: Ing. Lukáš Baňacký, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Marta Janyšková, JUDr. Andrej Kovačič, Mgr. Ing. Radoslav 
Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová 
- s pripomienkami 
- bez pripomienok 
 
C. berie na vedomie 
informáciu o prijatej sťažnosti Ing. Ľ. Džatka na starostu mestskej časti Bratislava – Lamač Ing. P. Šramka 
- s pripomienkami  
- bez pripomienok 
 
D. zriaďuje 
komisiu na prešetrenie sťažnosti Ing. Ľ. Džatka na starostu mestskej časti Bratislava – Lamač Ing. P. Šramka v zložení: Ing. 
Lukáš Baňacký, Ing. Gabriela Bizoňová, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Marta Janyšková, JUDr. Andrej Kovačič, Mgr. Ing. 
Radoslav Olekšák, JUDr. Júlia Ondrišová 
- s pripomienkami 
- bez pripomienok 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie bodu A,B,C,D. 
 
Za: 1 - Ing. Lukáš Baňacký  
Proti: - 0 
Zdržal sa: 4- Ing. Gabriela Bizoňová, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
Uznesenie č. 106/2018/VII bolo NEPRIJATÉ časť A, časť B, časť C, časť D. 
 
E. berie na vedomie 
informáciu o prijatej petícii za participatívny a transparentný proces rekonštrukcie Malokarpatského námestia v Lamači 
- bez pripomienok 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 5 - MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela 
Bizoňová 
Proti: - 0 
Zdržal sa: 0  
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
K bodu 27 - Informatívne správy (A. o konsolidovanej výročnej správe za rok 2017, B. o stave príjmov a výdavkov MČ 
BA - Lamač k 31.08.2018, C. o opatrovateľskej službe za 1. polrok 2018, D. o vyúčtovaní letného kúpaliska Lamač za rok 
2018, E. o časovom harmonograme úlohy prípravy volieb do orgánov samosprávy obcí 2018, F. o prevádzkovaní tepelného 
hospodárstva spoločnosťou BES s.r.o. – aktuálne informácie) 
 
A. o konsolidovanej výročnej správe za rok 2017 
 
Prednostka MÚ informovala o konsolidovanej výročnej správe. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. berie na vedomie 
konsolidovanú výročnú správu MČ Bratislava – Lamač za rok 2017 
- bez pripomienok 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 4 - MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák  
Proti: - 0 
Zdržal sa: 1- Ing. Gabriela Bizoňová 
Nehlasoval: 0 
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Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
B. o stave príjmov a výdavkov MČ BA - Lamač k 31.08.2018 
 
Bez diskusie.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. berie na vedomie 
informatívnu správu o stave príjmov a výdavkov MČ Bratislava – Lamač k 31.8.2018 
- bez pripomienok 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 4 - MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák  
Proti: - 0 
Zdržal sa: 1- Ing. Gabriela Bizoňová, 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
C. o opatrovateľskej službe za 1. polrok 2018 
 
Prednostka  MÚ informovala o nákladoch za 1. polrok 2018 za opatrovateľskú službu. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. berie na vedomie 
informatívnu správu o opatrovateľskej službe za 1. polrok 2018  
- bez pripomienok 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 4 - MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák  
Proti: - 0 
Zdržal sa: 1- Ing. Gabriela Bizoňová 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 

 
D. o vyúčtovaní letného kúpaliska Lamač za rok 2018 
 
Bez diskusie.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. berie na vedomie 
informatívnu správu o vyúčtovaní letného kúpaliska Lamač za rok 2018 
- bez pripomienok 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 5 - MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela 
Bizoňová 
Proti: - 0 
Zdržal sa: 0  
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
E. o časovom harmonograme úlohy prípravy volieb do orgánov samosprávy obcí 2018 
 
Mgr. Andrea Húšková informovala o celom procese volieb do orgánov samosprávy obcí 2018. 
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. berie na vedomie 
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informatívnu správu o časovom harmonograme úloh prípravy volieb do orgánov samosprávy obcí 2018 
- bez pripomienok 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 5 - MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela 
Bizoňová 
Proti: - 0 
Zdržal sa: 0  
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
F. o prevádzkovaní tepelného hospodárstva spoločnosťou BES s.r.o. – aktuálne informácie 
 
Starosta podal aktuálne informácie o prevádzkovaní tepelného hospodárstva v MČ Bratislava-Lamač. Viď obrazovo-zvukový 
záznam (http://www.tvba.sk/home/mz-lamac-25-9-2018-/) 08:27 hod.  
Poslankyňa Ing. Gabriela Bizoňová povedala, že nemôže spoločnosť BES s.r.o. založiť do úverového vzťahu kotle vo 
vlastníctve MČ Bratislava-Lamač.  
Pán Koleň dostal slovo a súhlasí s poslankyňou  Ing. Gabrielou Bizoňovou, že spoločnosť BES s.r.o. porušuje body zmluvy. 
Posúva sa zbytočne veľký problém na nové zastupiteľstvo, malo by to vyriešiť toto zastupiteľstvo. BES s.r.o. porušuje 
zmluvu z technických vecí. Povedal, že za 4 roky sa nič so spoločnosťou BES s.r.o. nespravilo a neprišlo k náprave.  
Prebehla diskusia poslancov a občanov. Viď obrazovo-zvukový záznam (http://www.tvba.sk/home/mz-lamac-25-9-2018-/) 
09:00 hod.  
 
Poslankyňa Ing. Gabriela Bizoňová podala návrh na zmenu uznesenia, a to vypovedať zmluvu so spoločnosťou BES s.r.o. 
z dôvodu porušenia zmluvy. Návrh neprešiel.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. berie na vedomie 
informatívnu správu o prevádzkovaní tepelného hospodárstva spoločnosťou BES s.r.o.  
- s pripomienkami 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 4 - MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák,  
Proti: - 0 
Zdržal sa: 1- Ing. Gabriela Bizoňová 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
K bodu 28 - Výstupy z komisií 
 
Poslanec MVDr. Pavol Čech chce, aby MÚ pripravil materiál o odpredaji pozemku pre pani Petrášovú. 
Starosta odpovedal, že predmetný pozemok nepatrí jej, ale magistrátu hlavného mesta SR.  
Mgr. Marta Janyšková sa spýtala na petíciu ohľadom kompostoviska. Nesúhlasí s lokalitou kompostoviska.  
Požiadala MÚ o pokračovanie nultého ročníka akcie ku dňu učiteľov.  
Sťažovala sa na nevylepovanie plagátov kultúrnych akcií.  
Pán Zaťka sa prihlásil. Sťažoval sa na 

- smetisko v areáli bývalého osvetlenia. Povedal, že sa mu niekto vyhrážal kvôli tomu, že sa sťažoval.  
- na parkovanie pri kúpalisku, MsP nedala pokutu ani jednému vodičovi. 
- na parkovanie pri Rozálke  
- na dopravné značenie na križovatke Vrančovičova 
- na prechod pre chodcov pri Lidli  
- na trúbenie vlakov. 

 
Podrobnosti - viď obrazovo-zvukový záznam (http://www.tvba.sk/home/mz-lamac-25-9-2018-/) 09:35 hod.  

 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. berie na vedomie 
výstupy z komisií  
- bez pripomienok 
 
B. odvoláva 
z funkcie člena Komisie pre veci sociálne, zdravotné a bytové  PhDr. Soňu Maixnerovú na  jej vlastnú žiadosť 
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- bez pripomienok 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 5 - MVDr. Pavol Čech,  Ing. Lukáš Baňacký, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák,  
Ing. Gabriela Bizoňová 
Proti: - 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Neprítomní : 0   
Ospravedlnení: 2 - JUDr. Andrej Kovačič, JUDr. Júlia Ondrišová 
 
K bodu 30 - Interpelácie poslancov 
 
Bez interpelácie poslancov.  
 
K bodu 31  - Záver 
 
Starosta ukončil MZ a poďakoval sa poslancom a zamestnancom MÚ za prácu za 4 roky.   
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•  •  • 
 

 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
 
 
 
JUDr. Júlia Ondrišová v.r. 
poslankyňa MZ MČ Bratislava Lamač                                   .................................................... 
  
 
 
 
 
Mgr. Marta Janyšková v.r. 
poslankyňa MZ MČ Bratislava Lamač                                   .................................................... 
  
 
 
 
 
MVDr. Pavol Čech v.r. 
poslanec MZ MČ Bratislava Lamač                      ....................................................                    
 
 
 
 
 
 
 

•  •  • 
 
   
 
 
    
Mgr. Michaela Kövári Mrázová v.r. 
prednostka MÚ Bratislava Lamač                  ....................................................           
 
 
 
 
 
 
Ing. Peter Šramko v.r.   
starosta MČ Bratislava – Lamač   ....................................................           
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Blažena Kusá 
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